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 Z A P I S N I K 
 

 

 sa 26. sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane dana 13. travnja  2012. 

godine, u sali Gradske vijećnice u Supetru, Vlačica br. 5, s početkom u 18,00 sati. 
 
NAZOČNI:  Šimica Dragičević,  Marija Jakšić, Dragan Damjanović, ðuro Roso,  Zorko Drpić, 
Dinko Vidan, Jaki Razmilić, Frane Oreb, Nikica Maričić,    
 
ODSUTNI: Morana Martinić Dragan, Petar Mandić, Paul Matas, Lovrenco Vladislavić 
 
OSTALI NAZOČNI: gradonačelnik Dinko Hržić, Direktor TZ Grada Supetra Ivan Cvitanić, 
Ravnateljica Narodne knjižnice u Supetru Gita Dragičević,  Ravnateljica Centra za kulturu Brač 
Jasna Damjanović, Direktor Uprave Svpetrvs hotela d.d.  Merion Duzich i prokurista  Ivica 
Markusović, Državni inspektorat - inspektor Jaki Sinovčić, Ured državne uprave, Pododsjek za 
gospodarstvo  Božo Poklepović, DVD Supetar Jakov Zlatar i  Ivan Jakšić, Direktor K.D. Grad 
d.o.o. Supetar Zoran Marinelić, predstavnik medija Ivica Radić, Predstavnica  PP Brač 
Magdalena Mirić,  dr. Tihomir Eterović, dr. Milan Glavaški, Martina Rendić, Mate Martinić, 
Frano Rosić, I. Martić,  Nikša Rajević, Tonči Gospodnetić, Pjer Caglević, Sergij Rendić, Ivica 
Vranjićić, Milenka Stipanović 
 
 
Predsjedavajući  pozdravlja nazočne i  daje riječ Direktoru TZ Ivanu Cvitaniću koji  uvodno 
ističe da po prvi put u tri godine koliko je on direktor TZ imamo tematsku sjednicu Gradskog 
vijeća za predstojeću sezonu. Predstavlja što je TZ učinila tijekom zime kako bismo 
pripremljeni dočekali turističku sezonu. Predstavlja teme: ureñenje turističke destinacije, 
marketinška infrastruktura, predstavljanje novih projekata, predstavljanje dogañanja u skoroj 
budućnosti;  viziju Bracere i svega onoga što bi trebala predstavljati; projekt svih  turističkih 
zajednica – Brač otok kulture i avanture; izvještava o razvoju manifestacije Kužina o štajuna, 
manifestacije Biseri mora,  organizaciji festivala  Dana Slavonije i kapitalnog projekta  u 
suradnji Grada i TZ „Supetarsko lito“. Ističe da su problem „Supetarskog lita“  nedostatak 
kvalitetnog galerijskog prostora, vožnja skuterima noću po rivi, problem prometa na Glavici i 
nemogućnosti održavanja predstava radi toga. Projekt koji sve zanima je Bracera roditelj, čija je 
cijena bila 4o tisuća eura plus PDV, a   Bracera je stavljena na kulturnu listu dobara RH. Dobili 
smo pismo namjere Konzervatorskog odjela u Splitu za ureñenje Leroja i sunčanog sata na 
zgradi Kapetanije na rivi. Radilo se na  zamjeni neonskih reklama u staroj  gradskoj jezgri, a 
supetarski vrtovi je nova ideja i projekt. Ističe problem regulacije prometa rivom u Supetru i 
Splitskoj, predlaže da se  riješi pretovarna stanica. Prijedlog o gospodarskom oživljavanju stare 
gradske jezgre jer je turizam najznačajniji resurs.  Što se tiče financija – dugovanja TZ prema 
Gradu Supetru, TZ se obvezala vratiti Gradu u ratama. Dugovanje Grada prema TZ je 120 
tisuća kuna. Preporuka TZ je usaglašavanje Odluke o komunalnom redu koja nije zaživljela na 
pravi način; organizacija komunalne službe; stroža kontrola i povećanje broja komunalnih 
redara;  preseljenje uplovljavanja trajekta na novi most tijekom špice sezone; bolja koordinacija 
rada izmeñu Grada Supetra,  Komunalnog društva, TZ i turističkih tvrtki u pripremi sezone, 
donošenje nove prometne studije i redovite tematske sjednice GV s temom turizam. Do sezone 
potrebno je hitno ureñenje gradskih i prigradskih plaža, nabava čeličnih stepenica za mostove, 
ureñenje stare gradske jezgre. Zaključuje  da se ovdje ne radi o novcu, nego o odluci da se to 
provede. 
 
Nakon prozivke vijećnika predsjedajući konstatira da je sjednici nazočno 9 vijećnika, tj. da 
postoji kvorum za donošenje pravovaljanih odluka, dok su 4 vijećnika odsutna. 
Ističe da za izvršavanje naše Odluke o komunalnom redu treba raditi na njenom provoñenju. 
Treba krenuti u projekt ureñenja Grada i  provesti postupak izmjene urbanističkog plana 
ureñenja na kojem se kasni. 
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Predsjedavajući daje riječ direktoru Komunalnog društva „Grad“ d.o.o. Zoranu Marineliću koji 
izvještava da se pripreme za sezonu obavljaju kao i svake godine. Kroz peti mjesec će postaviti 
komunalnu opremu, daje primjedbu koja se može popraviti, a to je  da  plaže moraju biti 
očišćene do Uskrsa.  Naglašava da je firma uskraćena za dio sredstava jer  je Grad Supetar u 
problemima. Sukladno sredstvima sezonu će  ipak odraditi kao prošle godine. Daje prijedlog da 
se kvalitetno odradi pauk služba koja ne funkcionira. 99% je sve regulirano Odlukom o 
komunalnom redu i Zakonom o sigurnosti u prometu, a očito je da se to ne provodi.  
 
Gradonačelnik zahvaljuje svima koji su doprinosili i pomagali da turistička sezona proñe u redu. 
Grad ureñuje  javne površine, čisti plaže. Što se tiče infrastrukture,  sredili smo pjacu, izgradili 
500 m šetnice, osvijetlili 700 m šetnice. U suradnji s TZ smo uložili napore u dijelu sprovoñenja 
Odluke o komunalnom redu u staroj gradskoj jezgri, gdje smo natjerali  sve ugostitelje da 
izmijene tende; što se tiče prolazaka preko rive,  imamo problem s softverom na rampi; 
asfaltirano je dosta ulica  i napravljeno javne rasvjete u ove 3 godine; čišćenje je na nivou, 
trudimo  se  da u skladu s mogućnostima sezona bude dobra, uvijek sudjelujemo financijski i 
logistički u svemu. Odluku iz 2006. godine ne možemo u cijelosti  provesti, nastojali smo s 
ugostiteljima naći zajednički jezik. Radimo na izradi  projektne dokumentacije za  privez jahti 
na „šjore Olge mostiću“, trudimo se učiniti sve, ne možemo gospodarski djelovati osim 
izgradnjom infrastrukture. U suradnji s TZ učinili smo sve što smo mogli; gradska uprava 
priprema Odluku da se koncesija odnosno pauk usluge povjere našem komunalnom društvu. U 
izradi je prometna studija, kada dobijemo dozvolu od policije, odluka ide na usvajanje na 
gradsko vijeće, te će se zaposliti komunalni redar. Gradonačelnik zahvaljuje komunalnom 
društvu i DVD-u koji godinama prate Grad u pripremi sezone. 
 
Predsjedavajući daje riječ dr. Tihomiru  Eteroviću koji iznosi da od 2004. godine postoje 2 
ustanove, Dom zdravlja i Županijski Zavod za hitnu službu, a neformalno i turistička 
ambulanta. Hitna služba je predviñena za nas Bračane, u ljetnom periodu imamo 5 timova, peti 
tim radi turističku ambulantu u trajanju od 7 sati sve dane. Povećanje posla je ogromno, dr. 
Glavaški tvrdi da nemaju dozvolu ni za otvoriti turističku ambulantu. To iziskuje financijska  
sredstva koja je  Grad Supetar  samo jednom platio i to na pritisak župana. Tim  košta 80 tisuća 
kuna za 3 mjeseca. Kad turistička ambulanta završi s radom, hitna služba ostaje sama. Što se 
tiče pitanja heliodroma – bivši načelnik je uporno tvrdio da će se to riješiti  u Mircima, šteta je 
da ga Supetar nema blizu, jer ako se nešto dogodi ljude iz Supetra trebamo voziti u Milnu. 
 
Predsjedavajući ističe  da je nekada u gradskom vijeću bilo 6 doktora vijećnika, znamo o tim 
problemima, osobno se uvjerio u to da službu treba upotpuniti. 
 
Gradonačelnik se slaže s izlaganjem dr. Eterovića, sve se prebacilo na lokalnu samoupravu, ako 
je 80 tisuća točan iznos, misli da bi mogao organizirati sastanak sa svim načelnicima i 
turističkim zajednicama i to predložiti, što se tiče heliodroma ne zna da li je u prostornom planu. 
 
Ivica Vranjičić pojašnjava da je heliodrom predviñen   u prostorno planskoj dokumentaciji 
istočno od sportske zone u Mircima nasuprot baze županijskih cesta. Rješenje je da se generalno 
vidi s pilotima za zadovoljiti sve potrebne uvjete, nije isključeno da se može ići s projektnom  
dokumentacijom,  lokacijskom dozvolom. Potrebno je definirati izvlaštenje jer se radi o 
državnom zemljištu, a s  financijskim segmentom se uvijek stane. 
 
Gospodin Marion Dužić ističe da se heliodrom može napraviti u 48 sati, to nije velika stvar, za 
to  treba malo ljubavi i malo volje. Ne znamo što je važnije, ako se nama nešto dogodi, što je 
veći prioritet. Prostorni plan ćemo dobiti za 15 godina, on će  napraviti  heliodrom u 48 sati, 
samo recite gdje.  
 
Gradonačelnik odgovara, što se tiče prijedloga g. Dužića mogu se naći sljedeći tjedan i 
razgovarati, potrebno je utvrditi koje minimalne uvjete moramo zadovoljiti da helihopter sleti.   
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Sve općine su tražile da Grad Supetar sve plati, generalno trebamo sve napraviti, sastat će se 
hitno sa načelnicima svih općina i predstavnicima turističkih zajednica Brača. 
 
G. Merion Dužić, direktor Uprave Svpetvs Holeda d.d.  htio bi znati je li zdravlje važnije ili 
organizacija za napraviti betonsku ploču i svjetla, jer se to onda neće nikada dogoditi. Ako se 
pita što će najviše koristiti ovom gradu onda je to prostorni plan, bez njega se ne može ništa 
napraviti,  pita tko je za to kriv. Tko je kriv da nismo potražili ljude, našli vremena da idemo 
naprijed.  Budućnost za Grad i otok je da se stvari rade s papirima. Svpetrvs hoteli će dobiti 
plavu zastavu. Već puno godina traži da se naprave zahodi za malo šoldi, kada doñe malo sunca 
nemaju gosti gdje vodu uzeti. Dosta lijepih stvari u naselju se učinilo ovu zimu, to neće ići u 
Ameriku, vrata su svima otvorena, ako smo koga uvrijedili neka oprosti. 
         
Ivo Markusović, prokurist Svpetrvs Hotela, izlaže  - večerašnja tema Gradskog vijeća je 
priprema za sezonu 2012. godine,   Gradonačelnik je govorio što će biti 2020. godine, a malo se 
govori što će biti ovu sezonu. U svojoj definiciji turizam znači organizirani nemir i nered, a mi 
moramo provoditi mir i red, to je tema. Danas je išao u javnog bilježnika, vidio je pet metara od 
mora keramičke pločice i kiosk na kojem piše fast food i tamo se kako kažu jedu dobri čavapi. 
To nije to. Trebamo raditi na tome da Supetar pretvorimo u dobru destinaciju. Ako se 
usporedimo s konkurencijom, mi smo jedna od vodećih turističkih kuća u Hrvatskoj. Po svim 
pokazateljima Zlatni rat smo „prešišali“ u svakom pogledu i time se ponosimo.  Broj noćenja će 
se povisiti na dvjesto tisuća. Zahvaljuje se gospodinu Dužiću što je došao u Hrvatsku. 
 
Ravnatelj Doma zdravlja u Supetru Dr. Milan Glavaški pojašnjava stvari vezane za zdravstvenu 
zaštitu u RH od početka godine. Sredstva su srezana, a za to najviše pate pacijenti i zdravstveni 
radnici. Zdravstvene potrebe u Supetru ljeti porastu nekoliko puta. U Supetru ne možemo raditi 
turističku ambulantu jer to ne možemo fizički stići. To je problem Grada Supetra, a ne ostalih 
jedinica lokalne samouprave. Moramo shvatiti  da je participiranje zdravstvene zaštite problem 
svih nas i mi moramo iznaći ta sredstva ako ne pomognu druge jedinice lokalne samouprave. Ta 
ambulanta je bitna za goste Grada Supetra, hitna služba rješava hitne slučajeve. Apelira na 
Gradsko vijeće koje može donjeti odluku da se obavezno iz sredstava Proračuna Grada Supetra 
obezbjede sredstva o kojima je govorio kolega Eterović. 
 
Zamjenica Načelnika Policijske postaje Supetar Magdalena Mirić izlaže problematiku koja 
muči PP Supetar. Nažalost policajaca je sve manje, a problema sve više. Zatražili su za sezonu 6 
mladih policajaca, a ne znaju da li će ih dobiti. Ljeti imamo situacije da imamo 4 smrtna slučaja 
a jednog čovjeka u smjeni, U 7. i 8. mjesecu su svi policajci zauzeti 24 sata, nemaju ljudi ali će 
dati sve od sebe. Za problem buke  traži da se održi jedan sastanak pred samu turističku sezonu 
radi objekata na Vlačici. Za problem pauka, da bi pauk dizao vozila mora imati uz policajca 
prometnog redara,  koji bi nakon obuke od 3 mjeseca mijenjao policajca. Treba se dogovoriti 
kako će se to riješiti. Ako će pauk ovo ljeto raditi, moraju osigurati jednog službenika ako 
dobiju ispomoć. Uvijek se problemi rješavaju kasno, sve se mora dogovoriti za Novu godinu, a 
ne sada.   
 
Predsjedavajući ističe da ćemo za deset dana na Gradskom vijeću imati usvajanje odluke o 
pauku. 
 
Zapovjednik DVD-a Ivan Jakšić izlaže probleme vatrogasaca. Ističe da se ovaj skup treba 
održati više puta da svi kažu  što imaju. Trenutno se radi studija za čitav otok. Županijska 
vatrogasna zajednica je donijela odluku da DVD Supetar mora ići  na kopno, kada odu vani, tko 
će ostati. Ovu godinu će ići s 20% manje sredstava, Općina Sutivan ne plaća, a Grad je skinuo 
200 tisuća kuna. Tijekom sezone imaju 24-tno dežurstvo i  45% više intervencija. Ako  ovu  
godinu budu imali minimalna sredstva  za vatrogasce u 4 smjene bit će zadovoljni, ako ne do 
01.06. će razmisliti da li će se prihvatiti dužnosti zapovjednika jer ne želi završiti kao Slavica. 
Što se tiče pomoći Gradu, pomoći će koliko mogu.  Za  heliodrom su  rotaciju palili  kad je bilo 
potrebno da se helihopter može spustiti.  Trebamo svi zasukati rukave i u 12. mjesec početi 
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razgovarati za sljedeću  godinu. Što se tiče  protupožarnoga, garantira da će DVD sve  odraditi, 
ali za stvari koje nisu da ih vatrogasci rade, neće  ih raditi za nikoga, osim tko plati. Obavezali 
su nas da ćemo s 2 vozila morati ići na kopno, što će se onda dogoditi, ne znaju, to je županijska 
odluka. Što se tiče   rasvjete za heliodrom, može se riješiti za jedan sat. 
 
Vijećnik Nikica Maričić kao predsjednik DVD-a ističe da se zapovjednik iznervirao zbog toga 
što je svjestan da sve veća odgovornost pada na vatrogasce. Živa istina je da on jedini odgovara 
ako se nešto dogodi. DVD muči jedna stvar, a to je lokacija za smještaj DVD-a. Prije 2 godine  
je obećana parcela u industrijskoj zoni. DVD ima jako skupu opremu zahvaljujući donacijama, 
šteta je da to sve propada. Propada jer nemaju adekvatne uvjete za smještaj, a nemaju ni 
adekvatne uvjete za obuku mladih vatrogasaca. 
 
Gradonačelnik odgovara  kao član DVD i gradonačelnik. Što se tiče zone i zemljišta,  korak 
smo do dobivanja vlasničkog lista. Ima rješenje po  kojem moramo u Državni  proračun uplatiti 
717 tisuća kuna za opće korisne vrijednosti šuma. Ima problema koje ćemo riješiti, što se tiče 
zone ako uspijemo platiti navedeni iznos, dobit ćemo vlasnički list i iznaći parcelu za DVD.   
 
Božo Poklepović, predstavnik Ureda državne uprave, Pododsjeka za gospodarstvo izvještava da 
se ugostitelji preustrojavaju po novom sustavu, kasnilo se tri godine, a kreću i odreñena rješenja 
nadležnih inspekcija. Godina je usklañenja po zakonu, ugostitelji se prilagoñavaju pravilnicima 
i zakonu, biti će dosta posla, ne zna kako će ga završiti do sezone. Na Braču smo siromašni bilo 
čime, vlada kulturna monotonost u ugostiteljstvu i turizmu, što je tome uzrok ne zna, postoji 
loša financijska podloga, neinvetivnost i nepoduzetnost. Koliko mogu maksimalno pomažu 
ljudima da doñu do cilja. Osobno mišljenje je da mnogo toga o čemu se večeras govorilo 
pripada nečemu o čemu ne treba raspravljati, jer je to stvar programa i nositelja programa koji 
su svake godine uobičajeni, i da se o tome raspravlja 01.12., da se to utvrdi i da se po tome radi. 
Na Braču i u Supetru pali smo na strateškim odlukama, šesnaest godina je formirana lokalna 
samouprava, da ste imali strateške odluke koje su bile akcione, onda ne bi bilo tendi i reklama 
po rivi i javnih površina koje se ne plaćaju, to je njegovo mišljenje. Svjedoci smo da se svaki 
dan ruše norme za koje je nemoguće zamisliti da se ruše. Nemamo urbanističkog plana, nema  
ugostiteljske ponude na predjelu Vlačica-Vela luka.Moramo davati pritisak i tjerati goste na 
potrošnju. Krajem prošle godine registrirano je u Supetru u privatnom i hotelskom smještaju 
5425 kreveta, što je 31% u odnosu na Brač. 85% gostiju na Brač ulazi kroz  luku Supetar,. Gdje 
je informativni punkt? Slika turizma je da ih dočekuju iznajmljivači sa tabelama. U turističku 
zajednicu moraju ulaziti jedan po jedan, turističke agencije nema nigdje, to je naš turizam. Da bi 
se to promijenilo moramo imati strateške odluke koje će važiti za sve i bilo kakve vlasti koje će 
se mijenjati tokom godina. 
 
Ivo Markusović, ovo što je rekao Gospodin Poklepović je prava slika ulaza u Supetar. Jedini 
način da se ova slika promijeni je da se izmjesti trajektna luka. Ta budućnost može biti bliska, 
treba lobirati, treba raditi, time bi Supetar dobio i nautičku luku. 
 
Gradonačelnik odgovara, što se tiče ulaza u mjesto,  imao je 7 sastanaka sa lučkom upravom. 
Isticao je da  luci od koje se najviše uprihodi  ne vraća se ništa. 4 dopisa smo poslali, a još 
nismo dobili odgovor. 
 
Božo Poklepović pojašnjava, kada je govorio o potezu Vlačica-Vela luka nije mislio uz cestu, 
nego na obalni dio gdje se kupa 85% gostiju i tamo im treba sve dati. 
 
Merion Dužić, s malo ljubavi možemo urediti ulaz u luku, to nije velika investicija. Pita što 
čemo učiniti ovu sezonu kada naši gosti i mi ne budemo mogli spavati poslije 12 sati navečer, 
tko daje odobrenje za to. 
 
Ive Cvitanić  slaže se da je ulazak u mjesto katastrofalan, opet urgira na Grad da se turističko 
informativni centar postavi u većim gabaritima, jer je mali i jedva se nañe. Dali su  prijedlog da 
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trajekt u špici uplovljava na veliki most. Imali smo povjerenstvo za javne površine, imali smo 
projekt kroz TZ koje smo poguravali, ali se ništa ne dešava, jer se u Gradu turizmu ne pridaje  
važnost. Sinoć je bila Skupština TZ, a predstavnika Grada na njoj nije bilo. Moli da se turizmu u 
ovom Gradu da više pažnje. Idemo dogovarati put i ciljeve. Nema smisla da samo iznosimo 
probleme, a ne rješavamo ih.          
 
Predsjedavajući., vi ste ovdje došli po pozivu. Zadnje 3 sjednice imali  smo nastavnu sjednicu u 
tri dijela, odlučivali smo o razmještaju štandova i kioska, a bilo je više ljudi nego danas ovdje. 
Došli su nepozvani jer je to njihov život. Ne smijemo nikoga oštetiti jer kao vijećnici imamo 
veliku odgovornost, ne smijemo naružiti izgled mjesta, potrebno je da se napravi kompromisno 
rješenje. Iako smo donijeli odluku imamo novih zahtjeva i razmišljanja.  
Sve ono o čemu se večeras razgovaralo se prožima kroz naše odluke, a posebno prostorno 
planske. Što se tiče Gradskog vijeća mi smo odluke o tome donijeli. Gradska uprava koja nije 
ekipirana nije finalizirala taj dio posla jer smo premašili sve rokove koji su vezani za izradu 
urbanističkih planova. Sigurno jedan dio ove priče vezan za kvalitetno rješavanje je vezan za 
urbanističko planiranje.  
 
Gradonačelnik odgovara, u vezi buke imali smo 3 sastanka prije ljeta . Grad Supetar je „Katica 
za sve“ u dijelu prozivanja, a nije nadležan za sve. Grad Supetar ne može kupiti napravu za 
mjerenje buke jer je sanitarni inspektor jedini može mjeriti. Nakon 3 sastanka nismo uspjeli 
ništa postići, našli smo mjeru tolerancije u suradnji s PP Brač, to je trajalo  5 dana dok se nije 
dogodilo što se dogodilo, dok nije došla sanitarna inspekcija iz Splita i policija. Grad je taj kojeg 
se proziva, a jedino što mi možemo napraviti je poslati službenu bilješku i da netko po njoj 
reagira, jer nikakvih ovlasti po tome nemamo. I ove godine ćemo održati sastanak s 
ugostiteljima koji  prekomjerno puštaju buku.  
U kritiziranju gradske uprave u dijelu urbanizacije i prostornih planova imamo veliki problem, a 
razlog je neekipiranost gradske uprave koja proizlazi iz financijskih aspekata. Žao mu je što nije 
prisustvovao Skupštini TZ jer je imao osobnih problema. 
 
Gospodin Merion Dužić, što se tiče buke za to ne trebaju nikakvi novci, samo moramo donjeti 
odluku da nama to ne treba, da će gosti spavati cijelu noć. Kad netko doñe do tebe Dinko i traži 
dozvolu, reci da nam to ne treba, pa neće nijedan gost otići odavde. 
 
Predsjedavajući daje riječ Jasni Damjanović ravnateljici Centra za kulturu Brač koja izvještava. 
Shvatila je sjednicu GV kao doprinos razvoju strategije turizma Grada, sukladno razvoju i 
strategiji otoka Brača. Turizam je ono od čega živimo i zbog čega smo se našli. Usprkos svim 
problemima koji su veliki, vjeruje da svi zajedno možemo probleme rješavati jedan po jedan, ne 
trebamo  se meñusobno sukobljavati nego surañivati kako bi  mogli od turizma živjeti  na 
najbolji  mogući način. Mnogi turisti posjete Muzej otoka Brača u kojem je povijest našeg 
otoka. Imamo i  u kulturi problema, neekipiranost, financijskih problema, a ovo je prilika kako 
možemo u kulturi pridonjeti boljem razvoju turizma. U muzeju se dogañaju mnoge zanimljive 
stvari i to ne samo tijekom sezone nego i ostalih 9 mjeseci. Mi moramo poštivati našu baštinu, 
zato organiziramo Noć muzeja otoka Brača u suradnji s TZ koja nam pomaže da bi prezentirali 
ono što imamo. U Vilinskoj noći muzeja je bilo 560 ljudi. U muzeju se dogañaju razne priče, 
promoviramo naše bračke  umjetnike koji rade u kamenu i drvu. Surañuju i s  drugim 
institucijama pa tako i  Hrvatskom Maticom iseljenika preko koje je došla treća i četvrta 
generacija naših iseljenika iz Čilea. Ta suradnja je bitna, oni doñu i potroše novce. Jedna od 
zanimljivih stvari je bila izložba austrijskog generala, predstavnika NATO-a u Briselu koji je 
oduševljen bračkim crkvicama, cijeli Brač je prošao na nogama s aparatom i fotografirao, a ta 
priča je naišla na veliki medijski interes. Festival Čakavske riči Štefe Pulišelića je festival koji 
organiziramo u   suradnji s TZ i Narodnom knjižnicom, a imali smo dva festivala 2010. i 2011. 
godine. Sredstvima koja dobivamo od Ministarstva, Županije i Grada usmjeravamo na 
restauraciju i sanaciju objekta Muzeja. Fondus se oštećuje, veliki su problemi, krovište Muzeja 
nije u redu,  za to treba uložiti velike novce, pa redovitim održavanjem nastojimo to urediti. U 
suradnji s K.D. Grad promjenili smo  sve škure i vrata na muzeju jer su bile opasne po život. 
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Zbirke u Muzeju otoka Brača ostaju zaštićeno kulturno dobro RH, a to je najviši status u 
Hrvatskoj. Imamo dosta suradnje, uključili smo se u razne projekte, broj posjetitelja je u 
porastu, prošle godine je bilo više od 12 tisuća posjetitelja. Imamo ideja kako da se Muzej otoka 
Brača uključi u strategiju razvoja turizma Supetra i otoka Brača. Ovaj otok moramo čuvati, 
kultura će nam pomoći da zaradimo šolde i ostanemo na otoku. 
 
Vijećnik Dragan Damjanović pita što je s pustinjom Blaca. Jasna Damjanović odgovara da je 
Pustinja Blaca nakon godinu i po dana čekanja  dobila u prosincu  grañevinsku i lokacijsku 
dozvolu za saniranje stijena koje su padale na nju. U  siječnju je dozvola postala pravomoćna. 
Ima vijest da  će nakon javnog natječaja Županija na posljednjoj sjednici odobriti sredstva za 
sanaciju stijena. Ako sve bude u redu, onda bi ovo ljeto trebali početi opsežni radovi koji bi 
trajali od 5-10 mjeseci, tako da bi sljedeće godine za Uskrs pustinja Blaca mogla biti otvorena. 
Radi se i na dokumentaciji za pristupne fondove evropske unije, jer projekt sanacije – eko 
muzej pustinja Blaca bi u konačnici mogao stajati 2-3 milijuna eura. 
 
Predsjedavajući daje riječ Jakiju Sinovčiču, koji upozorava predsjedavajućeg   i ograñuje se da 
ne može govoriti ispred Državnog inspektorata, jer je samo gospodarski inspektor Područne 
jedinice Split. Rado će odgovoriti na pitanja u njegovoj nadležnosti. Zahvaljuje se na suradnji 
zamjenici načelnika  PP i vesele ga iznimni rezultati Svpetrvs Hotela. Ističe da inspektorat radi 
po svojim godišnjim i mjesečnim planovima. 
 
Vijećnica Marija Jakšić -  sve smo čuli, za vijećnike je vrlo važna ova informacija večeras. Mi 
imamo dvije destinacije, Svpetrvs Hotele i Velaris koje moramo pohvaliti. Šteta da to ne može 
reći za mjesto, posebno ne za plaže na istočnom dijelu Supetra. Cvijeća i zelenila nam fali, 
možemo puno više u dogovoru s domaćinima da pripaze kako izgledaju njihove okućnice. Što 
se tiče turističke ambulante ona je nužna, što se tiče Supetra možemo iz Proračuna to riješiti ove 
godine Rebalansom, skinimo odvjetnicima 180 tisuća kuna jer nam ionako nijedan predmet nisu 
riješili. Mi smo otok kamena,  sunca i mora, a nama fali tih fontanica i kamenih stvari koje ne 
koštaju puno, a učinit će puno. Pohvaljuje rad TZ, a  posebno rad dvije djelatnice u kulturi jer 
one čine čuda i bez njih bi svaka sezona bila tužnija. Komunalno društvo se trudi, treba mu veća 
potpora, hortikulturna grupa čini napore, ali to je malo. Supetar ima puno više prostora za 
zelene površine ali tu se moramo svi organizirati.  
 
Gradonačelnik  odgovara, što se tiče turističke ambulante organizirat će sastanak sa svim 
načelnicima, pitanje je da li će netko priskočiti. Grad Supetar će zasigurno odvojiti najviše 
sredstava ako bude u mogućnosti.  Ako je bilo 18 ovrha i sporova u milijunskim iznosima, mi  
plaćamo odvjetnicima  po odvjetničkoj tarifi. Možemo fiktivno skinuti,  nije siguran da ćemo  
imati novaca, jer smo do sada isplatili 5,2 milijuna kuna. Iz fiktivnih donacijskih sredstava 
gradonačelnika može uskratiti druge stvari i to napraviti, to ovisi o sastanku s  načelnicima.  
 
Vijećnica Marija Jakšić odgovara da zaboravimo na to, držimo se samo nas. 
 
Predsjedavajući  zaključuje   da je večerašnja sjednica  bila ograničena na meñusobno 
informiranje, bilo je korisno, nešto od ovoga o čemu je bilo riječi je u postupku rješavanja  kroz 
rad gradskog vijeća ili gradske uprave.      
 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Supetra   u 21,45 sati zaključuje sjednicu.  
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
                                                                        PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
                                                                                     GRADA SUPETRA 
                                                                                       Šimica Dragičević  
                                                                                                                                                  
Zapisnik izradio Sergij Rendić po tonskom zapisu  
sa sjednice, a koji je njegov sastavni dio. 
 


